
 
 
 
 

De gewijzigde Motie 12 is unaniem aangenomen. 
 
Stemverklaring VLP 
In de tweede termijn hebben wij aangegeven, dat wij tegen deze motie zouden stemmen. Dit was 
het originele dictum en inmiddels is het dictum zo gewijzigd, dat wij toch in kunnen stemmen met 
deze motie, dus wij zullen voor deze motie stemmen.  
 
Stemverklaring VVD  
Wij delen de zorgen van Forum en zijn blij met de aangepaste motie. Wij zullen voorstemmen.  
 
 

 
 
 
 

MOTIE 
Ontwikkelen nieuwe gecreëerde natuur gemeente Roosendaal 

 
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 13 juli 2023, gehoord hebbende de beraadslagingen 
over het raadsvoorstel Kadernota 2024. 
 
Constaterende dat: 
 

 Het college voornemens is om in 2024-2025 650 hectares om te zetten naar aangelegde natuur, dit 
betreft 6% van het totale areaal van de gemeente; 

 Gemeente Roosendaal deelneemt aan de Gebiedsgerichte Aanpak (GGA) Brabantse Wal; 
 Gemeente Bergen op Zoom, Woensdrecht en Roosendaal samen de opgave voor aanleg natuur dienen 

in te vullen middels de GGA die in ontwikkeling is; 
 De GGA is opgezet om met alle belanghebbende organisaties en gemeenten af te stemmen hoe de 

opgave verdeeld gaat worden; 
 De totale opgave voor de gehele Brabantse Wal nog 402 hectares betreft (peildatum 22-11-2022), 

waarvan 329 hectares in de 8 km zone buiten een N2000 gebied -waaronder gemeente Roosendaal- 
nagenoeg geheel onder kunnen vallen; 

 Gesprekspartners het er allemaal over eens zijn, dat het gebied Brabantse Wal in de verkenningsfase 
als zeer ruim wordt gezien en dat in de visievormingsfase gewerkt gaat worden in deelgebieden 
rondom het N2000 gebied; 

 De verkenningsfase eind 2022 is afgerond en dat de visievorming over de GGA Brabantse Wal naar 
verwachting eind 2023 wordt opgeleverd; 

 De toename van wonen, werken, recreëren en infrastructuur een grote druk leggen op zowel stedelijk 
als landelijk gebied; 

 Agrarische ondernemers voor grote opgave staan om o.a. de biodiversiteit te stimuleren en middels 
het gemeenschappelijke landbouwbeleid (BLG) al grote stappen maken; 

 Het college de 650 hectares ook een zeer ambitieus plan vindt. 
 
Overwegende dat:  

 Gemeente Roosendaal een betrouwbare en goede gesprekspartner dient te blijven bij de ontwikkeling 
en uitvoering van de GGA Brabantse Wal; 

 Dat gemeente Roosendaal de deskundigheid van de GGA passeert, bij het opstellen van andere 
doelstellingen dan afgestemd bij de ontwikkeling van de GGA; 

 Het college niet kan aangeven hoe en waar deze hectares aan worden onttrokken; 



 Door de grote druk op het ruimtelijke gebied er weloverwogen keuzes gemaakt dienen te worden met 
inrichten van wonen, werken, recreëren, creëren van ‘nieuwe natuur’ en behoud van de 
voedselproductie. 
 

Besluit:  
Het college te verzoeken: 

1. De raad meenemen in de ontwikkeling rondom de vraag waar komt wat en de raad betrekken in de 
mogelijkheden daarin 

2. De input vanuit de voorgenomen keukentafelgesprekken met de agrariërs in gemeente Roosendaal 
mee te nemen in de visie- en planvorming van de opgave GGA Brabantse Wal; 

3. Met een gedegen plan te komen ten aanzien van hoeveel hectares het college in stedelijk gebied om 
wil zetten naar ‘natuur’ en hoeveel hectares het college wil onttrekken van het agrarische 
grondgebied; 

4. De raad na het zomerreces bij te praten over de voortgang van de visieontwerpfase van de GGA 
Brabantse Wal. 

 
En gaat over tot de orde van de vergadering. 
 
Namens, 
Forum voor Democratie, Corrie van Leerzem  
Roosendaalse Lijst, Gert-Jan van Oosterbosch 


